
el Periòdic d’Andorra12 DIMECRES, 17 DE FEBRER DEL 2016Nacional

SDP pregunta al Govern si farà ús 
del fons de reserva de la CASS

CONSEQÜÈNCIES DE L’INFORME D’S&P

Socialdemocràcia i Progrés 
(SDP) va mostrar ahir el seu 
enuig davant la possibilitat 
que el Govern utilitzi el fons 

de reserva de la CASS per necessi-
tats de tresoreria. Una hipòtesis que 
l’agència Standard & Poors va plan-
tejar en el seu darrer informe i que la 
força progressista considera absolu-
tament fora de lloc. 

El president d’SDP, Jaume Bartu-
meu, va instar a l’Executiu que es po-
sicioni i que digui si, veritablement, 
es planteja aquesta possibilitat. «De-
manem al Govern que digui la veri-
tat i expliqui quin projecte d’utilit-
zació del fons de reserva de la CASS 
ha planejat amb S&P», va indicar. 
A més, Bartumeu va afegir que «la 
crisi econòmica s’agreuja» i va criti-
car que «per molt maquillatge esta-
dístic que vulgui posar el Govern» el 
creixement no arriba, la desocupa-
ció no es redueix i es manté la dava-
llada en les importacions. A més, va 
lamentar que l’Executiu hagi trobat 
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com a «idea màgica el saqueig d’An-
dorra Telecom per pagar nòmines 
i garantir el funcionament de l’Ad-
ministració». Per part seva, el conse-
ller Víctor Naudi va valorar que els 

resultats mostrats dilluns per l’As-
sociació de Bancs Andorrans (ABA), 
«no són una bona noticia» i va afir-
mar que «des del Govern es mira cap 
a un altre cantó, quan la realitat és 

una altra». També va afegir que «els 
resultats són el reflex de l’economia 
del país i, per tant, si els guanys bai-
xen, les arques de l’Estat en patiran 
les conseqüències». H

@IvanAlvarezAND

ESCALDES-ENGORDANY

La consellera del Partit Socialde-
mòcrata al comú d’Escaldes-En-
gordany, Cèlia Vendrell, va pre-
sentar una pregunta que haurà 
de ser resposta per la majoria en 
el ple de la corporació que s’ha 
de celebrar demà. Vendrell vol 
que es facin públics els sous de 
tots els càrrecs electes, en una pe-
tició similar a la feta en anys an-
teriors. 

L’escrit, entrat a tràmit ahir 
i anunciat per la formació mit-
jançant una  nota, sol·licita que 
la petició s’incorpori en el dar-
rer punt de l’ordre del dia de la 
sessió de consell, el de precs i 
preguntes. La reunió ha de ser-
vir, entre altres coses, per apro-
var el pressupost de la corpora-
ció per a l’any 2016. La conselle-
ra de l’oposició  recorda que, tal 
com estipula l’ordinació de fun-
cionament del comú, és també 
el moment de fixar les retribu-
cions dels càrrecs electes, inclo-
ses les dels cònsols, mesura que 
reclama es prengui també demà 
en el ple del comú. H

El PS demana 
que els salaris 
dels càrrecs 
siguin públics
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Les jornades de presentació dels programes de 
la UE pel 2014-2020 reuneix a 150 persones 

Un total de 150 assistents van par-
ticipar a la Jornada de presentació 
dels programes de la Unió Europea 
pel període 2014-2020 organitzada 
pel Ministeri d’Afers Exteriors. La 
formació, adreçada a representants 
de les institucions andorranes, l’ad-
ministració pública, col·lectius em-
presarials, dels sectors d’activitat 
econòmica i dels centres educatius i 
de recerca, va ser inaugurada pel mi-
nistre Gilbert Saboya.

La jornada va ser organitzada 
amb la finalitat de donar a conèixer 

als participants el funcionament 
dels programes de la UE –objectius, 
mecanismes financers,requisits i 
criteris d’elegibilitat– de la mà dels 
professionals europeus i andorrans 
que tracten aquest tema a diari.

El director del Departament de la 
Comissió Europea a Barcelona, Fer-
ran Tarradelles, va oferir la prime-
ra ponència i va fer una presentació 
general dels programes de la Unió 
Europea 2014-2020. Per part seva, el 
professor de dret europeu, Joaquim 
Llimona, va exposar alguns dels pro-
grames de la Unió Europea que po-
den ser interessants per a Andorra, 
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33 Un moment de la trobada sobre la Unió Europea d’ahir.

com el programa Horitzò 2020 d’in-
novació i recerca, el programa Cos-
me adreçat a la competitivitat de les 
petites i mitjanes empreses, o el pro-
grama Erasmus, dirigit a educació i 
joventut.

També es va fer una presenta-
ció de les noves convocatòries del 
Programa de Cooperació Territori-
al Interreg Espanya-França-Andor-
ra (Poctefa), i el Programa de Coope-
ració Territorial de l’Espai Sudest 
Europeu (SUDOE) pel període 2014-
2020. Finalment, el director d’Agri-
cultura, Landry Riba, va compartir 
l’experiència d’intervenció en pro-
grames interegionals i el director 
tècnic al CENMA, Ramón Copons, va 
desenvolupar com ha estat la parti-
cipació andorrana en la preparació 
de propostes, tots dos en el marc dels 
programes Poctefa. H

TROBADA


